

中醫藥年報第二十八期第九冊

中藥產業發展暨法規之研究

目 錄

	頁次
序	
I	
一、原著成果	
CCMP95-TP-050 中草藥品質及產銷相關資訊蒐集與研究 謝博銓	1
CCMP98-RD-009 奈米化藥物、中藥、化妝品及食品之科技管理 及法規人才養成計畫 邱繼明	65
CCMP98-RD-015 中草藥產業發展關鍵因子分析 羅淑慧	97
CCMP98-RD-022 中醫醫療糾紛與醫師責任保險之評估研究 陳俞沛	171
CCMP98-RD-101 建立中藥法規諮詢系統，研擬法規鬆綁及改 革制度(2-2) 余萬能	315
二之一、總目錄（依計畫編號排序）	
397	
二之二、總目錄（依頁碼排序）	
402	

Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy Number 28 Volume 9

Study of Regulations and Laws of Chinese Medicine Industry Development

Contents

	Page
Preface	V
1. Results of Original Research	
CCMP95-TP-050 Establishment and Study of C Shieh Po Chuen hinese Herbal Medicine Quality and Producing and Selling Relevant Informations	3
CCMP98-RD-009 Personnel Training Program a Chi-Ming Chiou, bout Regulation and Manage Ph.D., CIA ment of Bionanotechnology Products	67
CCMP98-RD-015 Critical Factor Analysis of Ch Luo Shu-hui inese Medicine Industry	98
CCMP98-RD-022 Research of Medical Malprac Yu-Pei Chen tice on Chinese Medicine an d Medical Professional Liability Insurance	173
CCMP98-RD-101 Study on the Establishment of Consulting System and Reorganization of Regulations on Chinese Medicines (2-2)	Yu, Wan Nan 316
2.1 Contents (Order by project number)	408
2.2 Contents (Order by page number)	416